
 

 

Z á p i s 

z 35. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 4.6. 2014 

 

Zahájeno: 18.05 hod.                                                                                Ukončeno: 20.25 hod. 

 

Přítomni: L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,          

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,        

Ing. J. Vaníček       

Omluveni:  J. Lipták, Z. Mittner, V. Černý, Ing. F. Marcián 

Hosté: M. Ustohalová, I. Jouklová, paní Smejkalová, manželé Michaliskovi ,    M. Lebeda, 

ředitelka Mgr. Blanka Prišťová,  

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 35. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.05 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno  9 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 35. zasedání 

ZO. Navrženi byli: pan M. Přichystal a pan P. Nevídal. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 35. veřejné zasedání ZO Rajhradice pana      

M. Přichystala a pana P. Nevídala.    

Pro: 9 - L. Přichystal , Ing. E. Klašková, M. Herman,   J. Hudlík,  J. Homolová,                    

Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář 

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 

Program:  

1. Technický bod 

2. Zprávy z rady 

3. Budova Základní školy v Rajhradicích 

4. Rozpočtové opatření č. 3 

5. Nákup sekačky, návrh úpravy údržby zeleně v obci 

6. Závěrečný účet obce Rajhradice za rok 2013 

7. Účetní závěrka obce Rajhradice za rok 2013 

8. Zpráva o uplatňování ÚPD Rajhradice 

9. Nařízení obce Rajhradice č. 1/2014, kterým se vydává Tržní řád obce Rajhradice 

10. Refinancování úvěru 

11. Zveřejnění záměru prodeje částí pozemků p.č.248/3 a 235/4 v k.ú.Rajhradice 



12. Výběr dodavatele na realizaci akce „Protipovodňová opatření obce Rajhradice II“, 

Smlouva o dílo 

13. Oprava Kaple sv. Scholastiky 

14. Různé 

15. Závěr 

 

 

 

Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Zprávy z rady 

3. Zpráva kontrolního výboru 

4. Budova Základní školy v Rajhradicích 

5. Nákup sekačky, návrh úpravy zeleně v obci 

6. Rozpočtové opatření č. 3,4 

7. Závěrečný účet obce Rajhradice za rok 2013 

8. Účetní závěrka obce Rajhradice za rok 2013 

9. Zpráva o uplatňování ÚPD Rajhradice 

10. Nařízení obce Rajhradice č.1/2014, kterým se vydává Tržní řád obce Rajhradice 

11. Refinancování úvěru  

12. Zveřejnění záměru prodeje částí pozemků p.č.248/3 a 235/4 v k.ú.Rajhradice 

13. Zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č.927/2 a 700/107 v k.ú. Rajhradice 

14. Výběr dodavatele na realizaci akce „Protipovodňová opatření obce Rajhradice 

II“,  Smlouva o dílo 

15. Smlouva o zřízení věcného břemene č. 9900070710/1/2014 

16. Oprava Kaple sv. Scholastiky 
17. Různé 

18. Závěr 

 

V 18.10 hodin se dostavil Ing. J. Vaníček. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 
ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 10 - L. Přichystal , Ing. E. Klašková, M. Herman,   J. Hudlík,        J. Homolová,          

Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář, Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

Pan M. Herman oznámil, že se dnešní ZO nahrává pro své soukromé účely. 

 

 

2. Zprávy z rady  

Zprávy z rady přednesl starosta obce. Uvedl, že dne 21.4.2014 rada obce projednala 

Rozpočtové opatření č. 3. 

Dne 21.5.2014 na svém zasedání projednala: 

Program: 1.  Závěrečný účet obce za rok 2013 

  2.  Stanovení výše úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ na školní rok 2014/15 

 3.  Žádost ředitelky ZŠ o navýšení kapacity školní družiny. 



  4.  Přijetí daru 

 5.  Nákup sekačky 

 6.  Různé 

 

ZO bere zprávy z rady na vědomí. 

 

 

3. Zpráva kontrolního výboru 

Starosta konstatoval, že projednání zprávy kontrolního výboru musíme odložit na další 

jednání ZO z důvodu omluvy pana J. Liptáka z neúčasti na dnešním jednání.  

 

 

4. Budova Základní školy v Rajhradicích 
Starosta všechny přítomné informoval o nepříznivé dotační situaci na školství. Konstatoval, 

že Jihomoravský kraj ani Ministerstvo školství ČR v současné době nepodporuje opravy 

školských zařízení. Existuje určitá pravděpodobnost, že přes Ministerstvo školství ČR by bylo 

možno postavit školu novou. Poslední týden v červnu navštíví školu v naší obci pracovník 

Ministerstva školství ČR a posoudí celkovou situaci v naší škole. Až po této návštěvě budeme 

vědět, zda Ministerstvo školství podpoří novou výstavbu budovy školy a v jakém finančním 

rámci. Do této doby musíme bohužel vyčkat.   

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Paní Smejkalová – kdy se dozvíme výsledek návštěvy? 

Starosta – to nemohu říci, budu se snažit informace zjistit nejdříve. 

M. Herman – kraj nepodpoří financování opravy? Pokud neposkytne kraj peníze, kde jinde 

lze získat finance na opravu? V jakém rozsahu? 

Starosta – kraj opravy nepodporuje. Budeme muset se snažit oslovit firmy, popřípadě 

částečně opravu řešit úvěrem. Je třeba také si uvědomit, že nemáme problém jen se ZŠ, ale 

v MŠ nestačí kapacita, která je dočasně na výjimku zvýšena o 16 dětí. Přesto v letošním roce 

nebyly přijaty 4 děti s trvalým pobytem v Rajhradicích k předškolnímu vzdělávání. Hygiena 

podmiňuje ponechání stávající kapacity nebo její navýšení přístavbou další třídy. Pokud takto 

neučiníme dojde k tomu, že hygiena kapacitu poníží. Starosta dále konstatoval, že se s 

ředitelkou ZŠ dohodli na provedení drobnějších oprav závad, na které hygiena upozorňuje. Je 

nutné, abychom se snažili závady postupně odstraňovat a dokázali tak hygieně, že postupnými 

kroky závady odstraňujeme.  

J. Homolová – rodiče by se mohli brigádně podílet. 

Starosta – o tom jsem zatím nepřemýšlel, plánované  opravy nejsou tak zásadní, abychom je 

nemohli realizovat sami.  

P. Nevídal – na konci června přijede pracovník z Ministerstva školství ČR a zhodnotí stav a 

výsledkem by měla být zpráva, ve které vyjádří podmínky a výši podpory. 

Starosta – samozřejmě výsledkem návštěvy musí být jasné podmínky, na základě kterých se 

budeme moci rozhodnout. Je nutné, aby Ministerstvo školství ČR, v případě ochoty 

financovat stavbu školy, neslo přes 90% nákladů. Jinak se budeme muset zabývat opravou 

stávající budovy.  

P. Nevídal – v průběhu července bychom tedy měli znát stanovisko MŠ ČR? 

Starosta – snad ano. 

P. Nevídal – jaké je místo pro výstavbu nové školy? 

Starosta – mezi obchodem a hřištěm. 

Paní Michalisková – škola se tedy opravovat nebude? 

Starosta – v tuto chvíli nemůžeme říci, zda budeme stavět novou školu nebo opravovat 

starou. Vše záleží na výsledku jednání s MŠ ČR.  

Mgr. B.Prišťová – někteří rodiče vyjádřili obavy s opravami v průběhu školního roku. 

Musíme udělat vše proto, aby konec školního roku plánované opravy neohrozily. 



Starosta – samozřejmě, opravy jsou směřovány na prázdniny, nechci, aby děti šly do jiných 

škol.  

 

ZO a přítomní hosté vzali o vývoji výstavby budovy školy na vědomí. 

 

 

5. Nákup sekačky, návrh úpravy údržby zeleně v obci 
Starosta konstatoval, že základní informace jsou popsány v zápisu z rady ze dne 21.5.2014. 

Nákup sekačky byl projednán v radě obce a se členy finančního výboru, kteří s nákupem 

sekačky souhlasili. Ze strany finančního výboru byla vznesena podmínka, že by mělo dojít 

k redukci ploch zeleně, které pro obec seče firma Festuca a tím dojde ke snížení nákladů 

vydávaných externě na údržbu zeleně. Je hodně ploch, které si již delší dobu udržujeme sami. 

Dodatek ke smlouvě s firmou Festuca, ve kterém dojde k významné redukci sečených ploch,  

se zpracovat musí. Starosta přislíbil, že do příštího zasedání ZO dodatek připraví včetně 

finančního vyhodnocení investice. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. J. Koláček – můžeme nákup sekačky schválit až bude předložen nový návrh plánu na 

údržbu zeleně? 

Starosta – navrhuji, abychom nákup sekačky dnes schválili a do příštího zasedání ZO 

předložím návrh plánu na údržbu zeleně včetně dodatku ke smlouvě s firmou Festuca.  

Ing. J. Koláček – jestli by nebylo lepší vzít něco většího.  

Starosta – větší sekačka bude stát více peněz. Jsem přesvědčen, že tato sekačka plně 

vyhovuje našim potřebám. 

Ing. E. Klašková – sekačka byla vybíraná s největší pečlivostí, co se seklo dva dny, to nová 

sekačka zvládne za pár hodin. 

P. Nevídal – samozřejmě, že chceme mít hezkou obec, jako člen finančního výboru jsem 

vyslovil s nákupem sekačky souhlas, ale podmínil jsem nákup úsporou v zadávání sečení 

externím firmám.  

Starosta – úspora určitě bude. 

Ing. J. Koláček – vyčíslení úspory bude tedy v příštím ZO? 

Starosta – ano, předložím návrh dodatku zeleně, kde bude vše vyčísleno. 

J. Homolová – jaká je záruka? 

Starosta – 2 roky. 

 

V 18.45h se dostavil Ing. M. Komenda. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3 
ZO schvaluje nákup sekačky typu JOHN DEERE Z 645. 

Pro: 9 - L. Přichystal , Ing. E. Klašková, J. Hudlík,          J. Homolová,     Ing. J. Koláček,    

M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář, Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 2 - Ing. M. Komenda, M. Herman 

 

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

 

6.Rozpočtové opatření č. 3,4  
Rozpočtové opatření č. 3 

V příjmové části rozpočtu se snižuje položka 1111-DPFO o 40tis.Kč, položka 1112-DPFO se 

navyšuje o 10tis.Kč, navyšuje se § 1012-Pronájmy pozemku o 10tis.Kč, § 2119-Příjmy 

z úhrad dob.prostoru o 10tis.Kč a § 3639- Příjem z prodeje pozemku o 10tis.Kč. Ve výdajové 



části se snižuje § 3316-Obnova památek o 100tis.Kč a navyšuje se § 3326-Oprava Kaple sv. 

Scholastiky o 100tis.Kč. Dále se navyšuje § 3341-Rozhlas a televize o 5tis.Kč, snižuje se § 

3631-Veřejné osvětlení o 5tis.Kč. 

Celkově se příjmová a výdajová část Rozpočtu obce Rajhradice nemění. 

 

Rozpočtové opatření č. 4 

V příjmové části rozpočtu se navyšuje položka 4111-Volby o 19,5tis.Kč, ve výdajové části se 

navyšuje § 2219-Parkoviště o 140tis.Kč (ul.Svratecká), snižuje se § 6409-Rezerva o 140tis.Kč 

a navyšuje se § 6117-Volby o 19,5tis.Kč. 

Celkově se příjmová a výdajová část Rozpočtu obce Rajhradice navyšuje o 19,5tis.Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

M. Herman – kolik stála úprava pozemku před domem č.p. 19 na ulici Opatovická? 

Účetní obce – 150tis.Kč. 

M. Herman – jaký je rozdíl mezi opravou v ulici Svratecké a ulici Opatovické? 

Starosta – upravovaný pozemek na ulice Svratecká je součástí účelové komunikace a 

upravovaný pozemek na ulici Opatovická je určen jako veřejná zeleň. Jsou to tedy dva různé 

paragrafy.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4 
ZO schvaluje Rozpočtové opatření č.3,4. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

7. Závěrečný účet obce Rajhradice za rok 2013 
Starosta předložil ZO k projednání Závěrečný účet obce Rajhradice za rok 2013. Konstatoval, 

že veškeré podklady byly vyvěšeny na úřední desce i poslány emailem. Po dobu vyvěšení 

nebyly žádné připomínky. Starosta dále konstatoval, že provedený přezkum hospodaření obce 

za rok 2013 byl bez chyb a nedostatků.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

P. Nevídal – proč byl Závěrečný účet obce Rajhradice na elektronické úřední desce v historii? 

Starosta – lhůta pro vyvěšení Závěrečného účtu je 15 dní. Tato lhůta před jednáním ZO 

vypršela. Závěrečný účet by měl být vyvěšen na elektronické úřední desce do jednání ZO.  

V dalších případech bude na toto pamatováno.  

M. Herman – v přezkumu hospodaření jsou uvedeny nedostatky v MŠ a ZŠ v inventarizaci. 

Starosta – byl tam technický problém, přezkum hospodaření obce to nijak neovlivní. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5 
ZO schvaluje v souladu se zákonem o obcích Závěrečný účet obce Rajhradice za rok 2013 

bez výhrad. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

8. Účetní závěrka obce Rajhradice za rok 2013 

Účetní obce zaslala ZO Účetní závěrku obce Rajhradice s datem 31.12.2013 v dostatečném 

předstihu k prostudování. Starosta uvedl, že k dnešnímu dni neobdržel žádný dotaz ani 

připomínku.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.6  
ZO schvaluje Účetní závěrku roku 2013. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.6  bylo přijato. 

 

9. Zpráva o uplatňování ÚPD Rajhradice 
Tento dokument nám byl zaslán Ing. Hlaváčkovou z odboru Územního plánování Městského 

úřadu Židlochovice. Tato zpráva shrnuje potřeby naší obce ve vztahu k územně plánovací 

dokumentaci. Zároveň konstatuje, že minimálně po dobu 4 let nemá naše obec potřebu 

zpracovávat změnu územního plánu nebo územní plán nový.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.7  
ZO schvaluje  Zprávu o uplatňování ÚPD Rajhradice. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.7 bylo přijato. 



10. Nařízení obce Rajhradice č. 1/2014, kterým se vydává Tržní řád obce Rajhradice 
Starosta předložil k projednání Nařízení obce Rajhradice č. 1/2014, kterým se vydává Tržní 

řád obce Rajhradice. Hlavním cílem přijetí tohoto dokumentu je zákaz podomního prodeje.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

M. Herman – jak se tam 20 stánkařů vleze? 

Starosta – prodejní místo je zákonem definováno o rozměrech 0,8 x 2,0m.  

M. Herman – snižme počet míst na 10, k čemu to je? 

Starosta – k určení prodejních míst, na vyznačených místech ve skutečnosti dochází 

k prodeji, je to na základě skutečnosti. 

Ing. J. Koláček – je možné zrušit místa 17-21? 

J. Homolová – kolik se platí za jedno prodejní místo? 

Starosta – 100Kč. 

J. Homolová – pokud je zakázaný podomní prodej a přesto k prodeji dojde, co budeme dělat? 

Starosta – zavolám Policii ČR. 

J. Hudlík – rozměrově je to dobře, když bude mít větší stánek, zaplatí si dvě místa. 

M. Herman – měl jsem představu, že to nemůže stačit, není to reálné.  

P. Nevídal – v Tržním řádu se hovoří o letních zahrádkách, jejichž provoz je omezen do 

24.00 hodin. Přitom doba nočního klidu je stanovena v čase od 22.00 do 6.00 hod. Není to 

náhodou v kolizi.  

Ing. E. Klašková – my pouze můžeme vyžadovat dodržování doby nočního klidu. 

Starosta – prověřím to.  

 

Starosta přesunul projednání tohoto bodu na příští jednání ZO. 

 

 

11.Refinancování úvěru 

Starosta seznámil ZO s požadavkem Československé obchodní banky, který se týká 

refinancování stávajícího úvěru, který obec čerpala na nákup obecního areálu. Tato banka 

podmiňuje refinancování úvěru úhradou poplatku ve výši 580tis.Kč. Za těchto podmínek 

refinancování úvěru je neekonomické.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. M. Komenda – do kdy je fixace? 

Starosta – na celou dobu čerpání úvěru. 

M. Herman – náš příští úvěr zas musí být příště u stejné banky? Máme tam úvěr. Kolik 

máme % úrokové sazby? 

Starosta – cca 5% na 10let. 

 

ZO bere informace na vědomí.  

 

 

12. Zveřejnění záměru prodeje částí pozemků p.č.248/3 a 235/4 v k.ú. Rajhradice 

Starosta obce předložil ZO žádost od pana Jaroslava Buly o odkoupení části pozemku p.č. 

248/3 a pozemku p.č. 235/4 v k.ú. Rajhradice. Důvodem žádosti je zarovnání stávajícího 

oplocení pozemku p.č. 241/1 jehož vlastnická hranice je společná s výše uvedenými pozemky. 

Při geodetickém zaměření skutečné polohy oplocení a porovnání se stavem katastru 

nemovitosti bylo zjištěno, že stávající oplocení nesouhlasí s vlastnickou hranicí mezi těmito 

pozemky. Tato situace by se napravila odkupem části pozemků dle žádosti pana Jaroslava 

Buly.  

Z diskuze vyplynulo, že při vyhovění této žádosti vznikne lom na vlastnické hranici mezi 

pozemky p.č. 248/3 a 243/2 velikosti cca 1,5m. Tento lom může negativně ovlivnit 

uspořádání pozemků, potažmo nových stavebních míst v této lokalitě směrem k ulici 

Konopná. Bylo dohodnuto, že starosta znovu projedná žádost s panem Jaroslavem Bulou 



včetně možných důsledků vyvolaných prodejem na sousední pozemek pí. Mátlové a 

s výsledkem jednání seznámí zastupitelstvo.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.8  
ZO pověřuje starostu obce dalším jednáním o odkupu části pozemku p.č. 248/3 a 235/4 v k.ú. 

Rajhradice. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.8 bylo přijato. 

 

 

13. Zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č. 927/2 a 700/107 v k.ú. Rajhradice 

Starosta konstatoval, že na minulém zasedání ZO byl pověřen projednáním ceny pozemku p.č. 

927/2 a 700/107 v k.ú. Rajhradice s Ing. Pavlátem. Na minulém jednání ZO byla navržena 

celková cena za výše uvedené pozemku ve výši 128tis.Kč. Ing. Pavlát s touto cenou souhlasí. 

Zveřejnění záměru prodeje těchto pozemků můžeme tedy schválit.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.9  
ZO schvaluje Zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č. 927/2 a 700/107 v k.ú. Rajhradice. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.9 bylo přijato. 

 

 

14. Výběr dodavatele na realizaci akce „Protipovodňová opatření obce Rajhradice II“, 

Smlouva o dílo 

Starosta informoval ZO, že dne 24.4.2014 se uskutečnilo výběrové řízení na výběr dodavatele 

na akci „Protipovodňová opatření obce Rajhradice II“. Jedná se o instalaci nového rozhlasu, 

digitální sirény a odečtu hladiny a průtoku na řece Svratce. Do výběrového řízení se přihlásili 

3 uchazeči.  

1. Dalimil Vávra, celková nabídková cena 1,384,325,-Kč 

2. TBO, s.r.o., celková nabídková cena 1,396.942,-Kč 

3. Tomáš Mikula, celková nabídková cena 1.431.593,-Kč 

 

Nejvýhodnější nabídku předložila firma Dalimil Vávra. Hodnotící komise doporučuje 

s vítěznou firmou podepsat Smlouvu o dílo.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

P. Nevídal – budou údaje o průtocích přístupné i pro občany? 

Ing. M. Komenda – budou, přes webovou aplikaci. 

M. Herman – staré rozhlasy na sloupech zmizí? Celý projekt nás bude stát 160tis.Kč? 



Starosta – obec dostane 90% z celkových nákladů na realizaci projektu, celkové náklady pro 

obec budou cca 200tis.Kč.  

M. Herman – kdo se o to bude starat? 

Starosta – je to pořízení dalšího obecního majetku, starat se musí samozřejmě obec. 

M.Herman – když to někdo rozbije, kdo to bude hradit? 

Starosta – samozřejmě obec. 

P. Nevídal – obec musí počítat také s nutnými náklady na demontáž stávajícího systému. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.10  
ZO schvaluje Výběr dodavatele na realizace akce „Protipovodňová opatření obce Rajhradice. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.10 bylo přijato. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

Usnesení č.11  
ZO schvaluje Smlouvu o dílo na realizaci obce Rajhradice. 

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.11 bylo přijato. 

 

 

15.Smlouva o zřízení věcného břemene č.9900070710/1/2014 

Starosta předložil ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene č. 9900070710/1/2014, 

která řeší stavbu plynové přípojky k RD č.p.308 v ulici Svratecká. Částka za věcné břemeno 

je ve smlouvě uvedena ve výši 500 Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

Usnesení č.12  
ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. 9900070710/1/2014.  

Pro: 11- L. Přichystal , Ing. E. Klašková, Ing. M. Komenda, M. Herman,   J. Hudlík,              

J. Homolová,     Ing. J. Koláček, M. Přichystal, P. Nevídal, Ing. J. Bednář,          

Ing. J. Vaníček       

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.12  bylo přijato. 

 

 

 

 



 

16.Oprava Kaple sv. Scholastiky 

Starosta informoval ZO o tom, že žádosti o dotaci ve výši 200tis.Kč na opravu kaple 

z Programu rozvoje venkova JMK nebylo vyhověno, pro nedostatek finančních prostředků. 

Byla podána další žádost o dotaci na stejnou výši, ale přímo z rozpočtu JMK. Čerpání sbírky 

bude odloženo do 31.12.2014. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

ZO bere na vědomí informace starosty obce. 

 

 

17. Různé 

M. Herman – upozornil na špatný stav výjezdu z ulice Za Školou, dotázal se na obrubníky 

v ulici Ulička. 

Starosta – výjezd z ulice Za Školou opravíme, komunikace v ulici Ulička i s těmi obrubníky 

je v současné době na soukromém pozemku, komunikace není dokončena a není předaná 

obci.  

M. Herman – kdo ji udržuje? 

Starosta – obec ji neudržuje.  

M. Herman – jak to bude do budoucna? 

Starosta – komunikace bude dostavěna dle projektu a předána obci do majetku.  

M. Herman – je tam ale nájezd. 

Starosta – je to dočasné řešení.  

 

 

18.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 20.25 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  M. Přichystal, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.         

  starosta obce         

  

 

         P. Nevídal, v.r. 

          

                     


